
Ida-Maria Rydberg 
 
 
Vilken organisation eller förening representerar du i styrelsen? 
Jag representerar Kungsörs kommun 
 
Vilken är din hjärtefråga i arbetet med Västra Mälardalens utveckling? 
Mitt hjärta klappar lite extra för näringslivet i Västra Mälardalen, dess utveckling och 
potential att växa här hos oss. 
 
Vad vill du bidra med till styrelsens arbete? 
Jag vill bidra med min kunskap om vad företag i Västra Mälardalen efterfrågar, jag vill också 
bidra genom att vara med och se till att förverkliga fler av de vackra idéer som vaknar hos 
ViS. 
 
Kort om Ida-Maria: 
Än så länge Västerås-bo, åker gärna till Kungsör oftare än varje dag om det är möjligt ;) 
 

 

 


